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PiS ~ 

Interpelacja nr 113/2023 

Sz. P 

Prezydent Anna Hetman 

Proszę o informację dlaczego Pani nie uwzględniła budowy sali 
gimnastycznej i boiska przy szkole w Ruptawie przez ponad 11 lat. Dlaczego 
Pani nie chciała skorzystać z pomocy Posła z Jastrzębie-Zdroju w dążeniu do 
zrealizowania marzeń nie tylko małych, młodych ale i dojrzałych mieszkańców 
Ruptawy. 

Jakie zamiary ma Pani co do pola kupionego przez wówczas wiceprezydenta 
Pana Krzysztofa Gadowskiego pod boisko. Nie dość iż do tej pory nie zrobiono 
tam boiska to miasto traci ogromne kwoty nie pobierając za tą ziemię podatków. 

Proszę podać jakie kwoty straciło miasto poprzez nie przemyślaną inwestycję 
zakupu tej ziemi. 

Z poważaniem, 

~ 
Andrzej Matusiak 

Radny Rady Miasta 


